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Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie pętli autobusowej na ulicy 
Rajskowskiej informuję, że obecnie budowany jest tymczasowy plac z płyt 
drogowych betonowych do bezpiecznego zawracania autobusów bez 
konieczności korzystania z istniejącego ciągu pieszo-rowerowego. Zakończenie 
tych prac – uzależnione od warunków atmosferycznych – planowane jest do
3 lutego 2023 roku. Ponadto w najbliższym czasie zostanie w tym miejscu 
zamontowane oświetlenie drogowe. 

Jednocześnie opracowujemy koncepcję docelowej pętli, która umożliwi 
zawracanie autobusów na końcu ulicy Rajskowskiej.   

Łączę wyrazy szacunku



Kalisz, dn. 18 stycznia 2022 r. 

 

Sz. P. 
Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza 

 

Interpelacja w sprawie pętli autobusowej na osiedlu Rajsków. 
 

 
 

Wnoszę o jak najszybsze stworzenie infrastruktury drogowej, w postaci pętli autobusowej w Rajskowie, 

tak aby autobusy KLA mogły bezpiecznie zawracać, nie wjeżdżając przy tym na ścieżkę pieszo 

rowerową. 

Na komisjach merytorycznych, kiedy omawialiśmy ostatnią uchwałę przystankową, pytałem o 

manewrowość autobusów KLA na osiedlu Rajsków, w związku z tworzeniem nowych przystanków. 

Byłem zapewniany, że wszystko jest przemyślane i rozwiązane. Okazuje się, że nie było. Obecną 

sytuację uważam za skandaliczną.  

Proszę o podanie konkretnych rozwiązań dla pętli autobusowej w Rajskowie i termin wykonania tego 

zadania.  

Jednocześnie pragnę, w ślad za moimi wystąpieniem na sesji ponownie podkreślić, że przystanek na 

ulicy Sukienniczej spowoduje więcej problemów komunikacyjnych, niż pożytku, 

 
 
 

Z poważaniem 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 


